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    Protokoll årsstämma 2019-11-28 

 
 

Årsstämma Balsampoppelns Samfällighetsförening 
Organisationsnummer 716416-2054 

 
Tid: Torsdag den 28 november 2019 
Plats: Folkets Hus Hässelby, Riddersviksvägen 159, 16572 Hässelby  
 
Närvarande:  
Asplövsgränd 12, 14, 34, 50, 52, 58,  72, 76, 102, 104, 110, 114, 116, 118, 120. 
 
Meddelad frånvaro:  
Asplövsgränd 98, 74 
 
Övriga hushåll:  
Uteblev. 
 

Dagordning  
 

1. Stämman öppnas 
Styrelseordförande Johan Sandberg öppnade 2019 års stämma genom att hälsa alla välkomna.  
 

2. Fråga om mötets behöriga utlysande 
Stämman ansåg att mötet blivit behörigt utlyst.  
 

3. Val av mötesfunktionärer:  
Ordförande för mötet samt två justeringspersoner att jämte ordföranden justera 
protokollet. 
Ordförande: Sittande styrelseordförande Johan Sandberg 
Sekreterare: Sara Foman 
Justerare: Gun Andersson 
Justerare: Susanne Ivan Blückert 
 

4. Styrelsens och revisorns berättelse (förvaltningsberättelse) 
Föreningens förvaltning  
 
Allmänt om verksamheten 
Samfälligheten förvaltar anläggningssamfällighet tillkommen genom anläggningsbeslut 1974-09-
19(Dnr I638/73) samt anläggningsåtgärd enligt ärende 2008-18126-421 angående tillägg av 
sophanteringsanläggning.  
 
I korthet ansvarar samfälligheten för:  
1. Skötsel och underhåll av gemensamma ytor såsom gräsmattor, vägar och parkeringar. 
2. Belysning av gemensamma ytor. 
3. Garage och P-platser.  
4. Sophantering 
5. Vatten till samfällighetens fastigheter.  
6. Nätverk (fiber-samt koaxialledningar)  
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Föreningens verksamhet: 

1. Ett nytt träd planterades vid lekplatsen Asp 116-118. Ett fylldblommigt fågelbär, väldigt 
dekorativt på våren.  
Orienteringsskylt med belysning samt skyltar med gatunamn och lekande barn inköptes.  
Bra uppslutning på städdagarna. Stämman pratar vidare i frågan, det är bättre på våren än 
på hösten.  

2. - Inga investeringar gjorda. 
3. Det flyter på bra på parkeringen. Alla håller sig till reglerna och det upplevs finnas fler 

parkeringsplatser.  
Stämman pratar vidare i frågan, parkeringsbolaget har nytt namn Aimo Park. Nya P-
tillstånd gäller from nu. Finns att hämta hos Asp 120. 

4. Matavfallssorteringen resulterar i en minskad kostnad för föreningen av sophanteringen.  
Stämman pratar vidare i frågan, det önskas ett ökat gemensamt ansvar att hålla det snyggt 
runt matavfall och soptunnor samt en uppsträckning att slänga rätt. Tunnorna för matavfall 
behöver spolas på städdag. 

5. - Inga investeringar gjorda. 
6. - Inga investeringar gjorda. 
 

Revisor Kjell Björklund har per den: godkänt räkenskapens för perioden 2018-10-01 - 2019-09-30  
 

5. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret  
Stämman beviljar Styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsårets förvaltning. 
 

6. Godkännande av uppdaterad U/F – plan  
Uppdaterad Underhåll & förnyelseplan V.6.1 med hjälp av Gun Eklund per november 2019 
godkänns av stämman. Stämman pratar vidare i frågan och godkänner att spara 100 000kr i 
förnyelsefonden. 
 

7. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar 
TVÅ FRAMSTÄLLAN FRÅN STYRELSEN  
 

Garagetak  
Framställan om att byta plåttak på garagelängorna. 
Styrelsens rekommendation: Samfälligheten byta/tätar taket själva där skador uppstått.  
5 hushåll har meddelat läckage.  
Kostnad: ca 100kr kvadratmetern.  
Tidsplan: På vårens städdag 
 
Stämman beslutar att vi hjälps åt på vårens städdag.  
 

Uppfräschning av lekplats vid Asp 112 och Asp 16  
Framställan om att lägga ny markduk och ny sand lekplats Asp 112.  
Styrelsens rekommendation: Riva lekplatsen och anlägga gräs.  
Kostnad: ca 40 000 kr  
Tidsplan: Innan vårens städdag så efterarbete kan göras på städdagen.  
 
Stämman beslutar att den tas bort. 
 
 



3 

 

 
 

     Protokoll årsstämma 2019-11-28 
 
Framställan om att anlägga gummimatta alternativt ny sand lekplats Asp 16.  
Styrelsens rekommendation: Att byta sanden.  
Kostnad: ca 25 000kr  
Tidsplan: Innan vårens städdag så efterarbete kan göras på städdagen. 
 
Byte av sand kommer ge samma problem om en tid. Det är en kattbajslåda.  
Stämman beslutar att styrelsen tittar på andra alternativ och skjuter på beslut till nästa stämma. 
     

TRE MOTIONER FRÅN MEDLEMMAR Samtliga från Anne-Li Maurin  
 

Koppla in vatten  
Koppla in vatten att använda till exempelvis blomlådorna, rengöring av maskiner. Förslagsvis 
ansluts detta till garaget, ta vatten från tvätt platsen.  
 
Beredning: Koppla på befintligt rör utförs av yrkeskunnig, gräva ner nytt rör till garagevägg vid 
trädgårdsutrustning görs av medlemmarna.  
Kostnad: ca 15 000kr  
Tidsplan: I vår. 
 
Motionen godkänns av stämman 
 
Släpkärra 

Släpkärra för uthyrning till föreningens medlemmar. Bokningsschema och nyckel krävs antagligen. 
 
Beredning: Cirkel K finns i närheten samt en kan låna av medlemmar. 
 
Motionen röstas ner av stämman. 
 
Minitippen 
Minitippen vid nedersta vändplanen behöver tas bort. Finns även en mindre längre upp. Detta är 
kommunens mark.  
 
Beredning: Sluta släng! Styrelsen vill inte använda medlemmarnas pengar till att frakta bort skräp 
från enskilda hushåll. 
 
Stämman beslutar att styrelsen sätter upp en skylt med texten: Tippning förbjuden. Samt tala med 
berörda hushåll som använder dessa områden för att slänga eget trädgårdsavfall. 

 

8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) samt debiteringslängd  
Stämman godkände styrelsens förslag till budget för räkenskapsperiod 2019-10-01 - 2020-09-30 
Debiteringslängd:  
3200kr/kvartal/medlem 2019-09-30, 2019-12-31, 2020-03-31, 2020-06-30 
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9. Ersättning till styrelsen och revisorerna 
Ordförande:   8000kr 
Kassör:   5000kr 
Sekreterare:   6000kr 
Ledamot:  2000kr  
Ledamot:   2000kr 
Suppleant:   1000kr 
Suppleant:   1000kr 
Revisor:   1000kr 
Revisorssuppl: 500kr  
 

Total:    26 500kr 
 

Stämman godkänner ersättningen till styrelsen och revisorer. 
      

10. I tur att avgå 
Ledamot Peter Turesson Asp 126 
 

11. Val av styrelse och styrelseordförande 
Ordförande Johan Sandberg Asp 52  Omvald på 1 år 2019 
Ledamot Sara Foman Asp 116   Kvarstår 1 år 
Ledamot Mikael Paulson Asp 120   Omvald på 2 år 2019 
Ledamot HelenaThörnfeldt Asp 98   Kvarstår 1 år 
Ledamot  Anne-Li Maurin Asp 102  Nyvald på 2 år 2019 
Suppleant  Johan Sallvik Asp 46   Omvald på 2 år 2019 

Suppleant Anneli Björklund Asp 16  Kvarstår 1 år   
 

12. Val av revisor samt suppleant för 1 år 
Revisor  Kjell Björklund Asp 16   Omvald på 1 år 2019 
Suppleant Imre Tenki Asp 36    Omvald på 1 år 2019 
 
Stämman godkänner styrelsen och revisorer. 
 

13. Val av arbetsledare tillika valberedning samt utse sammankallande 
Grupp 1: Asp 122 Hussin Abbas Koukha 
Grupp 2: Asp 102 Anne-Li Maurin 
Grupp 3: Asp 86  Christian Stender 
Grupp 4: Asp 78 Peter Högvall 
Grupp 5: Asp 56 Tom Darzi 
Grupp 6: Asp 12 Tommy Stengård 
 
Sammankallande Asp 86 Christian Stender 
 

14. Utse grupp för skötsel av gemensamma trädgårdsredskap samt 
uppsättning/nedtagning av ljusslinga till jul i flaggstången 
Stämman utsåg grupp 3, Asp 86 Christian Stender 
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15. Utse ansvarig för skötsel av el-anläggning 
Stämman utsåg Mikael Paulsson som fortsatt ansvarig. 
 

16. Övriga frågor 
Områdeskarta är beställd och kommer att placeras vid anslagstavlan. Detta för att förtydliga 
städområden. 
 
Asfaltering kommer behövas inom en snar framtid. Styrelsen ämnar ta in en offert för gångvägar 
inom området och en offert för bilburna områden under året. Det finns ganska bra budget för detta 
men kanske behövs det en uttaxering? Styrelsen förbereder detta till nästa stämma. 
 
Några hushåll i området har gjort radonmätningar. Vissa hushåll har över 1000 Bq/kubikmeter. 
Referensnivå för befintliga bostäder bör vara 200 Bq/kubikmeter enligt strålskyddsförordningen. 
Det finns bidrag att söka från Stockholm får att kunna vidta åtgärder. Styrelsen undersöker om vi 
kan göra radonmätning på alla hushåll genom att gå ut med ett mail och undersöka intresset. 
 
Stämman diskuterar huruvida det är ok att ställa ut möbler samt att ta egna initiativ till planteringar 
på gemensamma ytor. Stämman anser nog att det är trevligt. Dock inte att gemensamma gräsytor 
används till mellanlagring för enskilt skräp som senare ska till Lövsta. 
 
Stämman diskuterar även vad vi ska göra åt den skadegörelse som skett mot blomlådorna vi har 
runt om på parkeringen. Stämman och styrelsen uppmanar alla att ta ett gemensamt ansvar att ha 
lite extra uppsikt. 
 
Stämman och styrelsen ber alla att köra lugnt i området! Vi har många lekande barn som kan 
springa ut från brandgångar och dylikt. Styrelsen uppmanar alla att försöka meddela budbilar och 
hemtjänst om detta. 
 
Fler gummigupp kommer köpas in till våren.  
  
Om en byter mailadress, meddela styrelsen det så att information kan komma ut.  
 

17. Stämman avslutas. 
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Vid protokollet: 
 
 
 
 

 
 
 

Sara Foman 
 
 
 
 
 
Justerare: 
 
 
 
 
 

 
  
 

Ordförande Johan Sandberg     Gun Andersson 
 
 
 
 
 

 
 
 

Susanne Ivan Blückert 
  
 
 
 
      


